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Zápis ze schůze Školské rady při Základní škole a Mateřské škole 

Jindřichov, okres Bruntál, 

konané dne 12. března 2024 v 15:30 hod. (místnost č. 203, 1. patro) 

 

Přítomni:       Mgr. Petr Kubisz, Mgr. Jana Houdková, Mgr. Kateřina Provost, Tomáš Roženek,  

                        Pavel Rejda, Blanka Klimošková, Pavlína Doláková, Eva Matušková, Jaroslava Netuková 

Hosté:            Mgr. Zlata Steuerová, MBA ředitelka školy 

Nepřítomni:  

Zapisovatel: Mgr. Blanka Klimošková 

 

Program: 

1) Uvítání členů školské rady 

2) Strategický plán rozvoje školy na léta 2024 - 2028 

3) Organizační řád školy – část 1. ŠKOLNÍ ŘÁD MŠ 

4) Organizační řád školy – 1. část ZÁSADY PROVOZNÍHO ŘÁDU MŠ 

5) Školní řád základní školy aneb Pravidla společného soužití 

 

 

AD1/ Uvítání členů ŠR – Petr Kubisz zahájil jednání školské rady, všechny účastníky přivítal 

AD2/ Seznámení se strategickým plánem rozvoje školy na léta 2024 - 2028 



Petr Kubisz seznámil přítomné se strategickým plánem rozvoje školy na léta 2024 – 2028. 

Všem byl tento strategický plán rozvoje školy na léta 2024 - 2028 zaslán předem, aby si jej mohli 
v klidu pročíst. S tímto Strategickým plánem rozvoje školy na léta 2024 – 2028  byl seznámen i celý 
pedagogický sbor.  

AD3/ Petr Kubisz vyzval přítomné členy k projednání Strategického plán rozvoje školy na léta 2024 – 
2028. Zeptal se přítomných, zda mají k tomuto dokumentu nějaké připomínky. Slovo si vzala ředitelka 
školy, která přiblížila přítomným, podstatné údaje v tomto dokumentu, které čerpala 
z demografického vývoje porodnosti, kdy porodnost je u nás i v okolních obcích velmi nízká, z čehož 
vyplývá velké snížení v počtu nově příchozích dětí do mateřské školy a poté základní školy.  

 

AD4/ Petr Kubisz seznámil přítomné s Organizačním řádem školy – část 1. ŠKOLNÍ ŘÁD MŠ. Všem byl 
tento dokument zaslán předem k prostudování. Předseda vyzval přítomné, zda mají k tomuto řádu 
nějaké připomínky. Nikdo neměl žádných námitek. 

AD5/ Petr Kubisz vyzval přítomné členy k hlasování ke schválení změn Organizačního řádu školy – část 
1. ŠKOLNÍ ŘÁD MŠ tak, jak byl předložen. 

Hlasování: 

Pro  9       Proti 0     Zdržel se 0 

Organizační řád školy – část 1. ŠKOLNÍ ŘÁD MŠ byl jednomyslně schválen  

 

AD6/ Petr Kubisz seznámil přítomné s Organizačním řádem školy – 1. část ZÁSADY PROVOZNÍHO 
ŘÁDU MŠ. Všem byl tento dokument zaslán předem, aby si jej mohli v klidu pročíst. Předseda vyzval 
přítomné, zda mají k tomuto řádu nějaké připomínky.  

- Pan Roženek vznesl dotaz, proč děti nemusí v MŠ chodit ven, že si na to údajně stěžují rodiče. 
Ihned mu oponovala paní Netuková, paní Provost, ředitelka školy, paní Klimošková, že to není 
pravda, že děti chodí ven za každého počasí každý den. 
 

- Pan Roženek měl připomínku, proč rodič nemůže s dětmi ráno po příchodu do šatny, že si 
opět měli jemu stěžovat rodiče. 
 

- Paní ředitelka uvedla, že není zapotřebí, aby rodič vcházel do budovy a pomáhal dítěti se 
svléknout, přezout. Dítě v první a druhé třídě je soběstačné a samostatné. 
 

- Paní ředitelka dále uvedla, že  si rodiče vyřizovali spory s cizími dětmi bez jejich rodičů. Dále 
řekla, že z bezpečnostních důvodů do prostoru školy nemá mít volný přístup nikdo jiný než 
zaměstnanci školy a žáci. Škola je během vyučování uzamčena, každá budova má zvonek. 
 

 Nikdo neměl další připomínky 
AD7/ Petr Kubisz vyzval přítomné členy k hlasování ke schválení  změn Organizačního řádu školy – 1. 
část ZÁSADY PROVOZNÍHO ŘÁDU MŠ tak, jak byl předložen. 



Hlasování: 

Pro  9       Proti 0     Zdržel se 0 

Organizační řád školy – 1. část ZÁSADY PROVOZNÍHO ŘÁDU MŠ byl jednomyslně schválen.  

AD8/ Petr Kubisz seznámil přítomné se Školním řádem základní školy aneb Pravidla společného 
soužití. Všem byl tento dokument zaslán předem, aby si jej mohli v klidu pročíst.  

Uvedl, jaké změny byly provedeny v hodnocení kázeňských přestupků, kdy se provedla konkrétnější 
specifikace – viz. dokument Strategického plán rozvoje školy na léta 2024 – 2028. 

AD9/ Petr Kubisz vyzval přítomné členy k hlasování ke schválení Školního řádu základní školy aneb 
Pravidla společného soužití. 

Hlasování: 

Pro  9       Proti 0     Zdržel se 0 

Školní řád základní školy aneb Pravidla společného soužití byl jednomyslně schválen.  

 

Náměty a připomínky 

Paní ředitelka se vrátila k zajištění tomboly na ples. Oznámila přítomným, že se s vedením obce 
dohodla, že by rodiče žáků mohli přispět do tomboly na ples obce Jindřichov a Základní školy a 
Mateřské školy. Na třídních schůzkách v listopadu se třídní učitelé dohodli s rodiči, že není problém 
zaslat 50,- Kč na dar, který zakoupí třídní učitel za vybrané finanční prostředky. Vše bylo 
zdokumentováno. Na dar byla přidána vizitka s uvedenou třídou. Všem rodičům a školské radě byl 
zaslán dopis s vyjádřením k této záležitosti od ředitelky školy a všech pedagogů. 

Pan Rejda navrhl, aby se na další školskou radu dostavil na jednání i starosta obce a zde se vše 
dohodne, aby opět nenastalo nějaké nedorozumění mezi obcí, školou, rodiči.  

Všichni přítomni s tímto vyjádřením souhlasili. 

Další dotazy a námitky nebyly vzneseny, proto byla předsedou Petrem Kubiszem schůze školské rady 
ukončena v 16,30 hod. 

 

Zapisovatel: Mgr. Blanka Klimošková 

 

 

 

 

 


